
 چای و کیک شیرازی ها به نفع کودکان کار

 بازارکار خیر در بازارچه های شادی بخش
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ش��یرازی هابه نفع کودکان کار کیک و چای توزیع 
کردند و نش��ان دادند که فرهنگ کار خیر به ش��دت 

درحال گسترش است.  
به گزارش مهر، نخس��تین بازارچه خیریه کیک و 
چای با همت تعدادی از قنادی ها و کافی ش��اپ های 
شیراز و جمعیت امداد دانشجویی مردمی امام علی )ع( 

در مجتمع احسان برگزار شد. 
این بازارچه خیریه که بخش های نمایش و فروش 
آثار هنری از جمله معرق و نقاشی را به همراه داشت به 

نفع کودکان کار برپا شد. 
ک��ودکان کار از دغدغه های این روزهای بس��یاری 
از جوامع اس��ت که شهر ش��یراز نیز از این ناهنجاری 

اجتماعی رنج می برد. 
همه ما زمان هایی که پشت چراغ های قرمز مجبور 
به ایستادن هستیم یا در پیاده روها مشغول قدم زدن با 
دیدن کودکی که نه برای تفریح بلکه برای امرار معاش 

در خیابان است دلگیر خواهیم بود. 
موضوع کودکان کار یک موضوع قدیمی در جوامع 
بشر است که کشور ما از آن کمتر رنج می برد اما وجود 
تعداد کمی کودک بی پناه نیز مسلما برای جامعه ما 

قابل قبول نیست. 
ش��هر ش��یراز که به خیران فراوان معروف اس��ت 
شب گذشته تجربه ای تازه را شاهد بود تا شهروندان به 

نفع کودکان کار چای و کیک بنوشند. 
نخستین بازارچه خیریه چای و کیک فرصتی تازه 
بود که در یک عصر پاییزی نه چندان س��رد حاضران 
بدانند که عواید نوشیدن یک لیوان چای و یک قطعه 

کیک می تواند کودکانی را از مشکلات نجات دهد. 
 این بازارچ��ه محلی برای خیر خواهی بس��یاری از 
 کاف��ی ش��اپ های مع��روف ش��یراز و چن��د قنادی

 صاحبنام بود. 
بازارچه ای که با همت جمعیت امداد دانش��جویی 

مردمی امام علی)ع( شکل گرفت و شاهد حضور خوب 
و استقبال مردم شیراز بود. 

درواق��ع دانش��جویان و صاحبان کافی ش��اپ ها و 
قنادی ها همت کردند تا مجتمع احسان در شمال شهر 
شیراز محلی برای یک اتفاق خیر برای کودکان جنوب 

شهر شود. 
 از کوچه گردان های عاشق

 تا کیک و چای در شبی پاییزی
 جمعیت امداد دانش��جویی مردمی امام علی )ع( 
ش��یراز در  س��ال 1385 کار خود را در امتداد ش��عبه 
مرکزی این جمعیت که  سال 78 در دانشگاه صنعتی 

شریف شکل گرفت، آغاز کرد. 
زهرا ش��ایگان رئیس هیأت مدیره ای��ن انجمن در 
شیراز در این راس��تا در حاش��یه این بازارچه خیریه 
گفت: جمعیت امداد دانشجویی مردمی امام علی )ع( 
به عنوان یک سازمان مردم نهاد، مستقل، غیرسیاسی و 

غیردولتی  سال 78 کار خود را آغاز کرد.  
وی اظهار داش��ت: این جمعیت با مجوز فعالیت از 

وزارت کشور و نیروی انتظامی کار خود را آغاز کرد. 
ش��ایگان ابراز داشت: هدف تأس��یس این انجمن 
شناخت و کاهش معضلات اجتماعی و نیز امدادرسانی 

به نیازمندان به ویژه کودکان و زنان بود. 
وی تصریح ک��رد: کوچه گردان عاش��ق، کودکان 
بی کتاب، تدریس عشق، طفلان مس��لم و... از جمله 
برنامه های جمعیت در سال های گذشته است که در 

سطح کشوری برگزار شده است. 
رئیس هیأت مدی��ره جمعیت امداد دانش��جویی 
مردمی امام علی )ع( ش��یراز خاطر نش��ان کرد: این 
جمعیت در ش��یراز در  س��ال 85 کار خود را با برنامه 
کوچه گردان عاشق آغاز کرد و اینک نیز شاهد بازارچه 
خیریه چای و کیک هستیم.  وی ادامه داد: این بازارچه 
به نفع کودکان کار برپا ش��ده است و شاهد همکاری 

خوب کافی ش��اپ ها و قنادی های ش��یرازی در این 
بازارچه هستیم. 

شایگان بیان کرد: بیش از 15 کافی شاپ و 3 قنادی 
جمعیت مردم��ی امام عل��ی )ع( را در ای��ن بازارچه 

همراهی می کنند که جای تقدیر دارد. 
وی افزود: نمایش��گاه نقاش��ی ک��ودکان کار نیز از 

بخش های جذاب دیگر این بازارچه خیریه است. 
رئیس هیأت مدی��ره جمعیت امداد دانش��جویی 
مردمی امام علی )ع( شیراز تاکید کرد: مردم شیراز در 
امور خیر همواره پیشقدم و همراه هستند و فرهنگ 
کار خیر درحال گسترش اس��ت. وی گفت: علاوه بر 
اجرای برنامه هایی چ��ون بازارچه خیریه جمعیت در 
حوزه کودکان کار و خیابان که به علت فقر و مشکلات 

خانوادگی در معرض آسیب هستند، فعال است. 
ش��ایگان اضافه کرد: ما وظیفه خ��ود می دانیم که 
با توسعه آموزش��ی، رفاهی و اجتماعی این کودکان 

آینده ای مطمئن را برایشان فراهم آوریم. 
وی ابراز داشت: حمایت از این کودکان ارتقا سطح 
فرهنگی و کم ک��ردن فاصله طبقات��ی در جامعه را 
به هم��راه دارد.   رئیس هیأت مدی��ره جمعیت امداد 
دانش��جویی مردمی امام علی )ع( شیراز تصریح کرد: 
بیش از 15 کودک با میانگین س��نی 8 تا 15  س��ال 

درحال حاضر در این طرح تحت پوشش هستند. 
بازارچه های خیریه حال آدم را خوب می کند

 اشکان طاهری، 30 س��اله یکی از حاضران در این 
بازارچه گفت:  فضاهایی مانن��د بازارچه های خیریه 
موجب می ش��ود آدم احس��اس رضایت کند و حالی 
خوب پیدا کند.  وی گفت: به نظر من دس��تگاه های 
دولتی باید از این فضاها حمایت کنند تا ش��هروندان 
 در مقاطع مختلف فرصت مش��ارکت در امور خیر را 

داشته باشند. 
طاهری اف��زود: امور خی��ر از توصیه های مهم دین 

مبین اسلام است و مردم ایران همواره در این اقدامات 
حضوری پرشور دارند. 

وی بیان کرد: در ش��هر شیراز نیز خوشبختانه امور 
خیر همیشه مورد استقبال است و به نظر من اصلا عدد 
و مقدار کمک مهم نیس��ت، بلکه نفس کار خیر مهم 
اس��ت.  طاهری در پایان تصریح کرد: امیدوارم روزی 
در شهر شیراز ش��اهد بازارچه های دایمی خیریه در 
مناطق مختلف شهری باشیم که البته نیازمند حمایت 

دستگاه های دولتی و شهرداری است. 
از نقاشی های کودکان لذت بردم

 زهرا نجفی یکی دیگر از حاضران این بازارچه خیریه 
نیز در این راس��تا گفت: نقاش��ی های کودکان بسیار 

جذاب بود و واقعا از این بخش لذت بردم. 
وی ابراز داشت: حضور کافی شاپ ها و قنادی ها نیز 
جذاب بود که با توجه به ماهی��ت خیریه این بازارچه 

قابل تقدیر و قدردانی است. 
نجفی افزود: من با خانواده به ای��ن بازارچه آمدم و 
لذت بردیم که واحدهای مختلف صنفی و جوانان خود 

را نسبت به سرنوشت کودکان کار مسئول می دانند. 
وی خاطرنش��ان کرد: به نظر من مس��ئولان ما نیز 
باید در این اقدامات حضور فعال داشته باشند و خود 
را نسبت به معضلاتی مانند کودکان کار بیشتر مسئول 
بدانند.  نجفی تصریح ک��رد: کیفیت محصولات ارایه 
ش��ده در این بازارچه نیز بسیار بالا بود که مورد توجه 
همه افرادی که از این بازارچه مانند من دیدن کردند، 
قرار گرف��ت.  بازارچه های خیریه و محافلی مانند این 
بازارچه ها می توانند در گسترش فرهنگ امور خیر و 

تشویق مردم برای مشارکت در امور خیر موثر باشند. 
محافلی ک��ه بسترس��از حض��ور ش��هروندان در 
مکان هایی هس��تند که در کنار گ��ذر اوقات فراغت 
می توان��د در آرام��ش روح��ی و کاهش مش��کلات 

اجتماعی موثر باشد. 

د یار

 طرح پلیس آب
 در کرمان اجرا می شود 

معاون عمرانی اس��تانداری کرم��ان گفت: در 
جنوب اس��تان 6050 هکتار از اراضی کشاورزی 
به کش��ت محص��ولات کم مصرف آب��ی تبدیل 
خواهد شد و با این کار 61/31 میلیون مترمکعب 

صرفه جویی مصرف آب خواهیم داشت.
به گزارش ایسنا، محمدجواد کامیاب در جلسه 
ش��ورای حفاظت آب اس��تان کرم��ان با حضور 
قائم مقام وزیر نیرو اظهار کرد: طرح 5 ساله پلیس 
آب در استان تصویب و جزئیات اجرایی طرح نیز 
با هماهنگی دستگاه های اجرایی مشخص شده 

است. 
وی عنوان کرد: 6 هزار میلیارد تومان باید برای 
اجرای مصوبات طرح پلیس آب اس��تان کرمان 
هزینه کنیم که نس��بت به هزینه های انتقال آب 

رقم زیادی نیست.
معاون عمرانی اس��تاندار کرمان افزود: آموزش 
بهره برداران نخس��تین مصوبه شورای آب استان 
کرمان اس��ت که یک میلیون و 500 هزار نفر روز 
آموزش طی 5  سال توسط جهادکشاورزی شمال 
و 570 هزار نفر روز در جنوب استان در نظر گرفته 

شده است.
معاون عمرانی استانداری کرمان تصریح کرد: 
تشکیل شورای حفاظت آب شهرستان ها مصوبه 
دیگر است که 54 جلسه با 181 مصوبه تشکیل 
ش��ده و بردس��یر و رابر هنوز جلس��ه ای تشکیل 
نداده اند. استفاده از سیستم های نوین آبیاری در 
مزارع و باغات با حفظ س��طح زیرکشت موجود 

مصوبه دیگر شورای آب استان کرمان است.
وی با اش��اره به وضع آب اس��تان کرمان گفت: 
 متوس��ط بارندگی دنی��ا 780 میلی مت��ر، ایران

 250 میلی متر و کرمان 129 میلی متر است و از 
6 هزار و 250 میلیون مترمکعب آبی که در استان 
کرمان داری��م، 95 درصد در بخش کش��اورزی، 
4 درص��د در بخش ش��رب و یک درصد در بخش 

صنعت استفاده می کنیم.
کامیاب با بیان این که 809 هزار هکتار س��طح 
زیرکش��ت زراعی و باغی در اس��تان داریم که در 
92 ه��زار و 900 هکتار آبیاری مدرن اجرا ش��ده 
است، تصریح کرد: حذف کشت های با مصرف آب 
زیاد و راندمان پایین مصوبه دیگر اس��ت و در این 
راستا جهادکشاورزی شمال استان برنامه دارد در 
5 شهرستان 16 هزار و 400 هکتار را کاهش دهد 
و 100 میلیون مترمکعب مجموع صرفه جویی ما 

در این مناطق خواهد بود.
کامیاب ادامه داد: بررس��ی س��طح زیرکشت 
متناس��ب با آب ورودی دش��ت ها مصوبه دیگر 
شورای آب استان کرمان است که براساس سند 
ملی آب نیاز آبی هرکدام از دش��ت ها، بررس��ی و 
میزان آب مورد نیاز هر دشت در استان به دست 

آمده است.
وی افزود: مجموع آب مورد نیاز براساس سند 
ملی آب، برای آبیاری تحت فشار و سنتی 8 هزار 
و 611 میلی مترمکعب است که در این صورت، در 
استان کرمان از شیوه کم  آبیاری استفاده می شود. 

مع��اون عمران��ی اس��تانداری کرم��ان گفت: 
برقی کردن چاه ه��ای کش��اورزی مصوبه دیگر 
شورای آب استان است. 12 هزار و 113 چاه استان 
برقی و بیش از 9 هزار 897 چاه دیزلی است که این 
چاه ها قابلیت برقی شدن را دارند و 209 حلقه چاه 
نیز در استان مجهز به کنتور هوشمند هستند که 
در صورت مجهز شدن دیگر چاه ها 198 میلیون 

مترمکعب صرفه جویی آب خواهد شد.
کامیاب با بیان این که حدود 11 هزار حلقه چاه 
غیرمجاز در استان کرمان وجود دارد، تصریح کرد: 
تعیین تکلیف چاه های غیرمجاز استان نیز مصوبه 
دیگر شورای آب است که باید در این زمینه اقدام 

عملی صورت گیرد.
وی ادامه داد: استفاده از روش هایی برای کاهش 
تبخیر آب و همچنین خاموشی موتورپمپ های 
کشاورزی در برخی فصول از دیگر مصوبات طرح 
پلیس آب استان کرمان اس��ت که با اجرای این 
مصوبات می توانیم، 300 میلیون مترمکعب آب 

صرفه جویی کنیم. 

قطار شهری کرج چک سفید امضای 
دولت را می خواهد 

سخنگوی شورای ش��هر کرج گفت: با کاهش 
تحریم های اقتصادی، بستر مناسبی برای تکمیل 

قطار شهری کرج ایجاد شده است.
به گزارش ایس��نا، داوود وحیدی گفت: اعداد و 
ارقام کوچک دردی از مشکل قطار شهری کرج دوا 
نمی کند و درواقع این طرح نیازمند صدور چک 

سفید امضاء از سوی دولت است.
وی افزود: طی هفته گذش��ته نیز بخش عمده 
فعالیت ش��ورای ش��هر کرج به پیگیری مباحث 
پروژه قطار ش��هری کرج اختصاص داشته است؛ 
چراکه راه اندازی 6 کیلومتر قطارشهری از منطقه 
 حصارک تا چه��ارراه طالقان��ی، حداقل نیازمند

 510 میلیارد تومان نقدینگی است.
این عض��و ش��ورا تصری��ح ک��رد: راهکارهای 
متفاوتی پیشنهاد ش��د که درنهایت مقرر شد با 
تشکیل کمیسیون تلفیق، راهکارهای ارایه  شده 
مورد بررس��ی قرار گرفته و ش��یوه های مفیدتر و 

کاربردی تر به اجرا گذاشته شود.
وحیدی ادام��ه داد: البته بخش��ی از این راه ها 
انجام شده و تلاش شده است با حرکت به سمت 
 درآمدزایی، مس��یر مذک��ور را ب��ا بهره مندی از

 2 ایستگاه و بدون فعال کردن دپو، راه اندازی کنیم 
که البته با توجه به بالا ب��ودن ارقام موردنیاز، این 

راهکارها هنوز به نتیجه دلخواه نرسیده است.

فراخوان همکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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اقليم

یک عضو هیأت علمی دانش��گاه علوم پزشکی 
اصفهان گفت: در چند س��ال اخیر میانگین سن 
ش��روع مصرف دخانیات در کشور کاهش یافته 

است.
حمیدرضا روح افزا در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: یکی از قابل پیش��گیری ترین فاکتورهایی 
که در ب��روز بیماری های غیرواگی��ردار ازجمله 
بیماری های قلبی و عروقی، تنفسی، سرطان ها 
و بیماری ه��ای روح��ی روان��ی دخال��ت دارد، 
مص��رف دخانیات، چ��ه درقالب س��یگار و چه 

درقالب قلیان است.
وی افزود: کنترل این فاکتور قابل پیشگیری 
بس��یار س��خت اس��ت زیرا عوامل تاثیرگذاری 
که باع��ث افزایش مصرف آن در س��طح جامعه 
می شود، بسیار زیاد است اما متاسفانه پیشروی 
عوام��ل بازدارنده مصرف دخانی��ات که وظیفه 
دولتمردان، متخصصان، مسئولان فرهنگی و... 

است، کند پیش می رود.
این استاد دانشگاه تأکید کرد: در چند سال 
اخیر میانگین سن ش��روع مصرف دخانیات 
در کشور کاهش یافته است. در  سال 1379 
میانگین سن شروع مصرف سیگار در کشور 
16 سال بود، ولی درحال حاضر میانگین سن 
شروع مصرف س��یگار به 10 سال رسیده که 
ای��ن می تواند نش��ان دهنده خط��ری جدی 

باشد.
روح افزا اضافه کرد: شیوع مصرف دخانیات در 
ایران در مقایسه با کشورهای خاورمیانه و غربی 
چندان بد نیست و به طورکلی می توان گفت در 
آن کشورها بیش��تر است. در کشورهای حاشیه 
خلیج فارس و خاورمیانه مصرف قلیان نس��بت 
به کش��ور ما بسیار بالاتر اس��ت و در کشورهای 

غربی و اروپایی مصرف س��یگار بس��یار بالاتر از 
ایران است.

این استاد دانشگاه اعلام کرد: در ایران میزان 
مص��رف دخانیات ح��دود 15 درصد اس��ت که 
حدود 5 درص��د خانم ها و 10 درص��د آقایان از 
مصرف کنندگان دخانیات در کش��ور هس��تند، 
درحالی ک��ه میزان مصرف دخانی��ات در برخی 
کشورهای غربی و آمریکای جنوبی تا 40 درصد 

هم می رسد.
وی همچنین تصریح کرد: درس��ت است که 
آمار شیوع مصرف دخانیات در کشور کم است، 
ولی به این معنا نیس��ت که در بحث پیشگیری 

مداخلات موفقی داشتیم.
ای��ن عضو موسس��ه تحقیقات قل��ب و عروق 
کاه��ش  درخص��وص  همچنی��ن  اصفه��ان 
هزینه های مربوط به درمان بعد از پیش��گیری 

اف��زود: بر همگان واضح و مبرهن اس��ت که اگر 
روی پیشگیری سرمایه گذاری کنیم با سرمایه 
اندکی به اهداف بهتری خواهیم رسید تا این که 

پس از مشکل پیگیر درمان باشیم.
وی خاطرنش��ان کرد: تأثیر مثبت پیشگیری 
در همه مطالع��ات و علوم مختل��ف دنیا اثبات 
شده است و تمام علوم در این رابطه متفق القول 

هستند.
روح افزا گفت: تنها متولی بحث درمان وزارت 
بهداش��ت و درم��ان اس��ت، اما وقت��ی صحبت 
از پیش��گیری می ش��ود، طیف وس��یعی شامل 
آموزش وپ��رورش، نیروهای انتظام��ی، وزارت 
ارشاد، دانشگاه ها، وزارت بهداشت و درمان و... 
را درنظ��ر می گیریم اما متاس��فانه در ایران کار 

گروهی قوی ای نداریم.
این استاد دانش��گاه با بیان این که پیشگیری 

یک کار فرهنگی اس��ت که نتیجه آن چند  سال 
دیگر مشخص می ش��ود، گفت: متخصصان باید 
سیاس��ت گذاران را توجیه کنند که پیشگیری 
چقدر به س��ود جامعه اس��ت و باع��ث کاهش 
هزینه های درمان می ش��ود. اگ��ر قانون گذاران 
در زمان تصویب بودجه، س��رمایه بیش��تری را 
برای بحث پیشگیری بگذارند، می توانند باعث 

کاهش چشمگیر هزینه های درمان شوند.
ای��ن عضو موسس��ه تحقیقات قل��ب و عروق 
اصفهان تأکید کرد:   تاثیرگذارترین و مهم ترین 
ارگان در کنار وزارت بهداش��ت و درمان، وزارت 
آموزش وپرورش اس��ت زیرا بیش��ترین ش��یوع 
مص��رف دخانی��ات در بچه ه��ای راهنمای��ی و 

دبیرستان مشاهده می شود.
وی همچنی��ن درم��ورد افزایش چش��مگیر 
ش��یوع مصرف دخانیات بین زنان گفت: زمانی 
که می خواهیم عملی را انج��ام دهیم نگرش ما 
نس��بت به آن عمل مهم اس��ت؛ هنگام مصرف 
دخانیات نیز باید نس��بت ب��ه آن نگرش مثبتی 
پیدا کرده باشیم که این نگرش طی زمان ایجاد 

می شود.
این استاد دانشگاه درمورد نگرش زنان نسبت 
به مص��رف دخانیات افزود: در س��ال های اخیر 
نگ��رش مثبت در رابطه با مص��رف دخانیات در 
خانم ه��ا مانند آقایان زیاد ش��ده و اختلاف بین 
دخترها و پسرها روز به روز در مسائل گوناگون 
ازجمله م��د، تفکرات و... در ح��ال از بین رفتن 

است.
روح افزا گفت: ایجاد س��ازمان های مردم نهاد 
جه��ت پیش��گیری و مقابله ب��ا افزایش مصرف 
دخانیات در کشور می تواند تأثیر بسیاری برای 

کنترل مصرف دخانیات در کشور داشته باشد.

هشدار عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان
دخانیات در کمین 10 ساله ها 

استاندار هرمزگان:

 فعالیت های شهرداری بندرعباس
 در حوزه مدیریت بحران بی نظیر است

استاندار هرمزگان از شهرداری بندرعباس 
به عنوان تنه��ا ارگانی یاد کرد ک��ه در بحث 
مدیریت بحران اقدام��ات عملی قابل توجهی 

انجام داده است.
به گزارش روابط عموم��ی و امور بین الملل 
ش��هرداری بندرعب��اس، جاس��م ج��ادری، 
استاندار هرمزگان در مراسم افتتاح این مرکز 
اظهار کرد: این مرکز بهترین مکانی است که 
می ت��وان از آن به عنوان جان پن��اه در مواقع 

اضطراری استفاده کرد.
  وی ب��ا تقدیر از ش��هرداری بندرعباس به 
دلیل فعالیت های شایسته در حوزه مدیریت 
بحران، اف��زود: ش��هرداری بندرعباس اولین 
سازمانی در استان اس��ت که بحث مدیریت 
 بح��ران را به ص��ورت عملی پیگی��ری و اجرا 

کرده است.
 اس��تاندار هرم��زگان خاطرنش��ان ک��رد: 
افتت��اح این مرک��ز آغاز حرکت ه��ا در بحث 
مدیریت بح��ران اس��ت. ج��ادری ب��ا تأکید 
بر این ک��ه باید مراک��ز متع��ددی مانند این 
مجتم��ع چندمنظ��وره مدیریت بح��ران در 
ش��هر بندرعباس ایجاد ش��ود، گفت:  ش��هر 
بندرعب��اس یک��ی از ش��هرهای در معرض 
بحران محس��وب می ش��ود که احتمال وقوع 
بحران هایی مانند جنگ، سیل و زلزله در این 

شهر به وقوع بپیوندد.
  وی ب��ا اظه��ار این که اس��تان م��ا بحران 
زده اس��ت و ما به عنوان مس��ئولان اس��تان 
بای��د همیش��ه آم��اده باش��یم، بی��ان کرد: 
اولی��ن وظیف��ه هم��ه مس��ئولان آمادگ��ی 
اس��ت و نبای��د از بح��ران غفلت ک��رد، زیرا 
هر لحظ��ه ممکن اس��ت با حوادث��ی مواجه 
 ش��ویم ک��ه بای��د آمادگی داش��ته باش��یم. 
ک��رد:  تصری��ح  هرم��زگان   اس��تاندار 
مدیریت کردن بحران یک وظیفه مهم است، 
زی��را در وضعیت ه��ای بحرانی ام��ور عادی 
نیست و اتفاقات خارج از قاعده رخ می دهد.  

ج��ادری ق��رار گرفت��ن 50 درصد ش��هر 
بندرعب��اس در بافت فرس��وده را یک فاجعه 
عن��وان ک��رد و گف��ت: هم��ه مس��ئولان و 
دس��ت اندرکاران بای��د ب��رای ای��ن موضوع 

به سرعت دست به کار شوند. 

شهردار بندرعباس خبر داد: 

تشکیل 12 تیم عملیاتی بحران شهری
شهردار بندرعباس گفت: ارایه آموزش های 
ش��هروندی در ح��وزه مدیریت بح��ران در 

دستورکار شهرداری بندرعباس قرار دارد.
  به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل 
ش��هرداری بندرعباس، عباس امینی زاده در 
آیین افتتاحیه نخس��تین مرکز چندمنظوره 
مدیریت بح��ران بندرعب��اس اظه��ار ک��رد: 
س��اخت این مرکز حاصل ی��ک کار تیمی و 
گروهی اس��ت و بر همین اس��اس، این مکان 
که از نیازهای ضروری هر شهر است، بنا شده 

است. 
 وی با اش��اره به این که س��اخت و سازهای 
ابتدای��ی ای��ن پ��روژه توس��ط اداره کل راه و 
شهرسازی استان صورت گرفته است، افزود: 
ه��دف و برنامه ما این اس��ت که در ش��هر به 
دنبال پیشگیری باش��یم.  امینی زاده با اشاره 
به اعتبار هزینه نیم میلیارد تومان شهرداری 
بندرعب��اس برای س��اخت این مرک��ز، ادامه 
داد: با وج��ود توس��عه ش��هر بندرعباس در 
ابعاد و مناط��ق مختلف، این ش��هر در بحث 
مدیریت بحران شکل موزونی به خود نگرفته 

است. 
 ش��هردار بندرعباس با بیان این که بخش 
عمده شهر حاشیه نش��ین و فرسوده است که 
این مس��اله کار را س��خت تر می کند، گفت: 
در حوزه س��یلاب ش��هری کارهای مختلفی 
ش��روع ش��ده، به نحوی که از مجموع اعتبار 
400 میلیارد ریالی موردنیاز در این خصوص، 
ش��هرداری 100 میلیارد ریال را تأمین کرده 

است. 
 وی با تأکید ب��ر ارایه آموزش های محلی 
در بحث مدیریت بحران، افزود: هرچه سطح 
آموزش قوی تر باشد، پیشگیری نیز قوی تر 
اس��ت که در این راس��تا آموزش شهروندی 
مدنظر شهرداری اس��ت و تاکنون 896 نفر 
س��اعت آموزش در این راس��تا انجام شده 

است. 

جنوب


